
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

21.03.2017                                             м. Черкаси                                        № 12 

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я  

та соціального захисту населення 

 

Всього членів комісій   -11 

На засіданні присутні   - 7 

 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії – Баштан О.В. 

 

Члени комісії: Захарцев П.П., Мельник І.М., Парамонов В.В., Судакевич В.Г., 

Уманець В.П., Федорук О.Л. 

 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бачинська І.І., Бурсак О.В., Павленко І.Ф., Сілко Л.А. 

 

На засідання комісії запрошені:  

 

Довгенко  

Сергій Олександрович 

- начальник управління економічного розвитку 

Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації 

Карпенко 

Анатолій Андрійович 

- начальник відділу нагляду в АПК та СКС 

Управління Держпраці у Черкаській області   

Касян 

Тетяна Віталіївна 

- заступник директора Департаменту соціального 

захисту населення облдержадміністрації 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

Лобас  

Михайло Віталійович                                                                                           

- начальник управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації  

Ніколенко 

Валентина Максимівна 

- кандидат на посаду генерального директора 

Черкаського обласного комунального підприємства 

«Фармація» 

Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого апарату 

обласної ради   

 



У засіданні взяв участь заступник голови обласної ради Гайович Вадим 

Юрійович. 

 

За пропозицією голови постійної комісії Баштана О.В. секретарем 

засідання обрано Мельника І.М. 

 

Голосування за обрання секретаря засідання: 

 

„За“ – 6, „Проти“ – 0, „Утрималися“ – 0, „Не голосувало“ – 0. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Звіт про виконання обласного бюджету за 2016 рік  

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації   

 

2. Про внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  23.12.2016  

№ 11-2/VII «Про обласний бюджет на 2017 рік»  

Кравченко  

Наталія Миколаївна 
 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації   
 

3. Про хід виконання рішення обласної ради від 19.09.2014 № 34-5/VI 

«Про обласну програму «Надання медичної допомоги хворим нефрологічного 

профілю» на 2014-2017 роки»  

Лобас  

Михайло Віталійович                                                                                           

- начальник управління охорони 

здоров’я облдержадміністрації   
 

4. Про затвердження розподілу препаратів та виробів медичного 

призначення  

Лобас  

Михайло Віталійович                                                                                           

- начальник управління охорони 

здоров’я облдержадміністрації   
 

5. Інформація начальника управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації щодо стану функціонування мережі закладів охорони 

здоров’я та забезпечення заробітними платами медичних працівників у 

Черкаській області 

Лобас  

Михайло Віталійович                                                                                           

- начальник управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації   
 

6. Про обласну програму медикаментозного забезпечення хворих із 

трансплантованими органами на 2017 – 2020 роки  

Лобас  

Михайло Віталійович                                                                                           

- начальник управління охорони здоров’я 

облдержадміністрації   
 

7. Про хід виконання рішення обласної  ради  від  30.01.2014 № 28-2/VI 

«Про обласну комплексну програму «Турбота» на 2014-2020 роки»  

Касян 

Тетяна Віталіївна 

- заступник директора Департаменту 

соціального захисту населення 

облдержадміністрації   



8. Про виконання рішення обласної ради від 22.03.2013 № 21-5/VI «Про 

обласну Програму поліпшення стану безпеки, гігієни праці та виробничого 

середовища на 2013-2016 роки» 

Карпенко 

Анатолій Андрійович 

- начальник відділу нагляду в АПК та СКС 

Управління Держпраці у Черкаській 

області   
 

9. Про пропозиції до розподілу коштів на 2017 рік за КПКВК 1518801 

«Інші субвенції» за напрямом 90212 «Пільги на медичне обслуговування 

громадянам, які постраждали внаслідок Чорнобильської катастрофи». 

Касян 

Тетяна Віталіївна 

- заступник директора Департаменту 

соціального захисту населення 

облдержадміністрації   
 

10. Про призначення Ніколенко В.М. на посаду генерального директора 

Черкаського обласного комунального підприємства «Фармація»  

Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

11. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2017 рік  

Довгенко 

Сергій Олександрович 

- начальник управління економічного 

розвитку Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації   
 

12. Різне. 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Кравченко Н. М., яка ознайомила членів комісії зі звітом про виконання 

обласного бюджету за 2016 рік. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 1). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Баштан О.В., який запропонував підтримати проект рішення обласної ради 

«Про звіт про виконання обласного бюджету за 2016 рік» та рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

2. СЛУХАЛИ:  

Кравченко Н. М., яка ознайомила членів комісії зі змінами, які 

пропонується внести до обласного бюджету на 2017 рік. 

Текст та пояснювальної записки додається до протоколу (додаток 3). 

 

 

 



ВИСТУПИЛИ:  

Мельник І.М. поцікавився, чи можна використовувати кошти, які 

виділяються на медичне обслуговування громадян, які постраждали внаслідок 

Чорнобильської катастрофи, для лікування в стаціонарі. 

Кравченко Н.М. зазначила, що кошти на такі потреби повинні виділятися з 

місцевих бюджетів. 

Баштан О.В. запропонував підтримати запропоновані зміни, проект 

рішення обласної  ради  «Про  внесення  змін  до  рішення  обласної ради від 

23.12.2016 № 11-2/VII «Про обласний бюджет на 2017 рік» та рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок 12/2 додається до протоколу (додаток 4). 

 

„За“ –  7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Лобаса М.В., який ознайомив членів комісії з ходом виконання рішення  

обласної ради від 19.09.2014 № 34-5/VI «Про обласну програму «Надання 

медичної допомоги хворим нефрологічного профілю» на 2014-2017 роки». 

Інформація про хід виконання  рішення обласної ради від  19.09.2014  

№34-5/VI «Про обласну програму «Надання медичної допомоги хворим 

нефрологічного профілю» на 2014-2017 роки» та проект рішення додається до 

протоколу (додаток 5). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Мельник І.М. поцікавився вартістю гемодіалізу для одного хворого. 

Баштан О.В. запропонував інформацію про хід виконання обласної 

програми «Надання медичної допомоги хворим нефрологічного профілю» на 

2014-2017 роки» взяти до відома, продовжити контроль за виконанням рішення 

обласної ради від  19.09.2014 № 34-5/VI «Про обласну програму «Надання 

медичної допомоги хворим нефрологічного профілю» на 2014-2017 роки», 

підтримати проект рішення та рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/3 додається до протоколу (додаток 6). 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Лобаса М.В., який ознайомив членів комісії з пропозиціями щодо 

розподілу препаратів та виробів медичного призначення. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 7). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Баштан О.В. запропонував погодити пропозиції щодо розподілу препаратів 

інсуліну та виробів медичного призначення між лікувально-профілактичними 



закладами області, придбаних КЗ «Черкаська обласна лікарня Черкаської 

обласної ради», за рахунок цільових коштів обласного бюджету 2016 року на 

забезпечення централізованих заходів з лікування хворих на цукровий та 

нецукровий діабет, загальною вартістю 51381793,07 грн., підтримати проект 

рішення та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/4 додається до протоколу (додаток 8). 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Лобаса М.В., який поінформував членів комісії про стан функціонування 

мережі закладів охорони здоров’я та забезпечення заробітними платами 

медичних працівників у Черкаській області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Федорук О.Л. зазначив, що зміни, внесені до статті 95 Кодексу законів про 

працю України та статті 3 Закону України «Про оплату праці» щодо визначення 

мінімальної заробітної плати, призвели до порушення міжпосадових 

(міжкваліфікаційних) співвідношень у розмірі оплати кваліфікованої і 

некваліфікованої праці працівників бюджетної сфери. 

Таким чином, існує ризик, що некваліфіковані працівники (прибиральниці, 

санітари) та кваліфікований персонал (лікарі, медичні сестри, фельдшери) 

можуть отримувати практично однакову заробітну плату. 

Баштан О.В. запропонував інформацію начальника управління охорони 

здоров’я облдержадміністрації Лобаса В.М. щодо стану функціонування мережі 

закладів охорони здоров’я та забезпечення заробітними платами медичних 

працівників у Черкаській області взяти до відома та рекомендувати розглянути 

питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/5 додається до протоколу (додаток 9). 

 

„За“ – 9,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Лобаса М.В., який поінформував членів комісії про підготовку обласної 

програми медикаментозного забезпечення хворих із трансплантованими 

органами на 2017 – 2020 роки.  

Доповідач зазначив, що ваконання заходів Програми дасть змогу 

забезпечити пацієнтів області, які перенесли трансплантацію органів, 

безоплатними життєвонеобхідними імуносупресивними препаратами. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Баштан О.В. наголосив на залученні коштів з обласного бюджету для 

співфінансування програми та на необхідності внесення відповідних змін. 

Кравченко Н.М., яка наголосила на відсутності необхідних коштів в 

обласному бюджеті для забезпечення заходів програми та повідомила, що 

райони вже почали виділяти кошти для її реалізації. 



Лобас М.В. зазначив, що Черкаська область першою розробила обласну 

програму медикаментозного забезпечення хворих із трансплантованими 

органами. 

Баштан О.В. запропонував підтримати проект обласної програми 

медикаментозного забезпечення хворих із трансплантованими органами на 

2017–2020 роки та доручити управлінню охорони здоров’я облдержадміністрації 

внести в установленому порядку на розгляд сесії проект рішення «Про обласну 

програму медикаментозного забезпечення хворих із трансплантованими 

органами на 2017 – 2020 роки» з урахуванням пропозицій постійної комісії щодо 

фінансового забезпечення програми.  

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/6 додається до протоколу (додаток 10). 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Касян Т.В., яка ознайомила членів комісії з інформацією про хід 

виконання рішення обласної  ради  від  30.01.2014 № 28-2/VI «Про обласну 

комплексну програму «Турбота» на 2014-2020 роки».  

Доповідач зазначила, що у 2016 році соціальними працівниками, спільно 

з виконкомами сільських та селищних рад, проведено 6357 обстежень 

матеріально-побутових умов проживання різних категорій громадян похилого 

віку з метою визначення їх потреб і надання адресної соціально-побутової 

допомоги вдома. Виявлено 36 осіб, які потребують різної соціальної допомоги, 

168 осіб поселено до стаціонарних установ системи соціального захисту області. 

Всього ж на реалізацію проектів соціального спрямування у 2016 році 

залучено грантових коштів на суму понад 7 мільйонів гривень. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 11). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Баштан О.В. запропонував інформацію щодо стану виконання рішення 

обласної ради від 30.01.2014 № 28-2/VI «Про обласну комплексну програму 

«Турбота» на 2014-2020 роки» взяти до відома та продовжити контроль за його 

виконанням. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/7 додається до протоколу (додаток 12). 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Карпенка А.А., який ознайомив членів комісії з інформацією Про 

виконання рішення обласної ради від 22.03.2013 № 21-5/VI «Про обласну 

Програму поліпшення стану безпеки, гігієни праці та виробничого середовища 

на 2013-2016 роки». 

Доповідач повідомив, що впродовж 2016 року управлінням Держпраці у 

Черкаській області організовано та проведено ряд семінарів, нарад з питань 



безпеки, гігієни праці та виробничого середовища з керівниками та 

спеціалістами з питань охорони праці підприємств, установ, організацій області. 

Упродовж 2016 року в області проведено 106 засідань, на яких розглянуто 

373 питання. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 13). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Судакевич В.Г. поцікавився, хто, крім управління Держпраці, має право 

проводити навчання з безпеки праці. 

Карпенко А.А. надав роз’яснення, що, з цією метою, в районах створені 

навчальні опорні пункти. 

Баштан О.В. запропонував інформацію щодо виконання рішення обласної 

ради від 22.03.2013 № 21-5/VI «Про обласну Програму поліпшення стану 

безпеки, гігієни праці та виробничого середовища на 2013-2016 роки» взяти до 

відома, погодити  зняття  з  контролю  рішення  обласної  ради  від  22.03.2013  

№ 21-5/VI «Про обласну Програму поліпшення стану безпеки, гігієни праці та 

виробничого середовища на 2013-2016 роки» у зв’язку із закінченням терміну 

дії. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/8 додається до протоколу (додаток 14). 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Касян Т.В., яка ознайомила членів комісії з пропозиціями щодо розподілу 

коштів на 2017 рік за КПКВК 1518801 «Інші субвенції» за напрямом 90212 

«Пільги на медичне обслуговування громадянам, які постраждали внаслідок 

Чорнобильської катастрофи». 

Текст пропозицій додається до протоколу (додаток 15). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Баштан О.В. запропонував підтримати пропозиції Департаменту 

соціального захисту населення облдержадміністрації до розподілу коштів на 

2017 рік за КПКВК 1518801 «Інші субвенції» за напрямом 90212 «Пільги на 

медичне обслуговування громадянам, які постраждали внаслідок 

Чорнобильської катастрофи». 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/9 додається до протоколу (додаток 16). 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. О., який повідомив членам комісії, що, відповідно до рішення 

Черкаської обласної ради від 12.10.2016 № 9-20/VIІ "Про затвердження Порядку 

проведення конкурсного відбору керівників підприємств, установ, закладів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області", 

розпорядження голови Черкаської обласної ради від 26.01.2017 № 14-р "Про 

оголошення конкурсу на посаду генерального директора Черкаського обласного 



комунального підприємства "Фармація" проведено конкурсний відбір на посаду 

генерального директора Черкаського обласного комунального підприємства 

"Фармація". 

За результатами проведеного конкурсу, переможцем конкурсу на посаду 

директора комунального підприємства визначено Ніколенко Валентину 

Максимівну. 

Згідно з п. 22 Порядку проведення конкурсного відбору керівників 

підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області, затвердженого рішенням обласної ради                

від 12.10.2016 № 9-20/VIІ, управлінням майном виконавчого апарату обласної 

ради підготовлено проект рішення обласної ради про призначення  Ніколенко 

Валентини Максимівни генеральним директором Черкаського обласного 

комунального підприємства "Фармація" та укладання з нею контракту терміном 

на три роки. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 17). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Баштан О.В. запропонував підтримати кандидатуру Ніколенко Валентини 

Максимівни на посаду генерального директора Черкаського обласного 

комунального підприємства «Фармація» та проект рішення обласної ради та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/10 додається до протоколу (додаток 18). 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Довгенка С.О., який поінформував членів комісії про проект Програми 

економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2017 рік, який 

враховує пріоритетні цілі та завдання, передбачені у Державній стратегії 

регіонального розвитку на період до 2020 року.  

Доповідач зазначив, що виконання програми сприятиме підвищенню 

конкурентоспроможності економіки області як за рахунок прямих іноземних так 

і внутрішніх інвестицій у перспективні галузі, стимулюванню розвитку 

підприємництва, ефективному використанню природних ресурсів, що в 

кінцевому результаті позитивно вплине на експортний потенціал місцевих 

виробників та освоєння нових ринків збуту продукції. Покращення економічної 

ситуації сприятиме підвищенню рівня життя населення. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Судакевич В.Г., Федорук О.Л. запропонували внести до Програми 

наступні зміни та доповнення:  

1). абзац 6 доповнити реченням наступного змісту: 

«Вивчити можливість створення філіалу Центру реабілітації учасників 

АТО (на 50 ліжок) на базі терапевтичного відділення комунального закладу 

«Черкаський обласний госпіталь для ветеранів війни Черкаської обласної ради» 



на базі медичних закладів м. Умань або Уманського, Христинівського, 

Монастирищенського районів»; 

2). абзац 9 виключити. 

Баштан О.В. запропонував підтримати проект рішення з урахуванням 

змін та доповнень і рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/11 додається до протоколу (додаток 19). 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Баштана О.В., який ознайомив членів комісії зі зверненням депутатів 

Миколаївської обласної ради щодо призупинення дії всіх нормативно-правових 

актів, які регулюють на сьогодні створення госпітальних округів. 

Голова постійної комісії поінформував також про проект звернення 

депутатів Черкаської обласної ради до голови Верховної Ради України 

Парубія А.В. щодо необхідності прийняття Закону України про внесення змін до 

Закону України «Про запобігання корупції» щодо розширення сфери 

застосування спеціальних перевірок реєстр. №5409 від 16.11.2016. 

Баштан О.В. запропонував включити до порядку денного чергової сесії 

Черкаської обласної ради, яка відбудеться 24 березня 2017 року, питання «Про 

звернення депутатів Черкаської обласної ради до Голови Верховної Ради 

України Парубія А.В. «Про необхідність прийняття Закону про внесення змін до 

Закону України «Про запобігання корупції» щодо розширення сфери 

застосування спеціальних перевірок», реєстр. №5409 від 16.11.2016». 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію Баштана О.В. щодо включення до порядку 

денного чергової сесії Черкаської обласної ради, яка відбудеться 24 березня 2017 

року, питання «Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Голови 

Верховної Ради України Парубія А.В. «Про необхідність прийняття Закону про 

внесення змін до Закону України «Про запобігання корупції» щодо розширення 

сфери застосування спеціальних перевірок», реєстр. №5409 від 16.11.2016». 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           О. Баштан 

 

 

 

Секретар засідання                                                                    І. Мельник 


